
Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden. 

Bezoekadres: Brinkmannpassage, Haarlem 

www.haarlem.nl 

 

Geachte heer Pen,  

 

Op 21 januari jl. heeft u vragen gesteld ex artikel 38 RvO inzake jongerencentrum 

Prisma. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag 

steeds cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. 

 

1: Is het college van mening dat DOCK in de voorgaande maanden inzake PRISMA 

gehandeld heeft binnen de eisen van het prestatiecontract?  

 

Dock heeft tot december 2009 voldaan aan de eisen zoals gesteld in het 

prestatiecontract. In deze overeenkomst zijn opgenomen het ontwikkelen en 

organiseren van sociaal-culturele activiteiten in Prisma. Deze activiteiten hebben tot 

december 2009 ook plaatsgevonden.  

 

2: Is het college van mening dat in de huidige situatie het welzijns-/jongerenwerk 

uitgevoerd wordt conform de in het prestatiecontract gestelde eisen? 

 

Op dit moment kan het welzijns-/jongerenwerk in Prisma helaas niet worden 

uitgevoerd conform de in het prestatiecontract gestelde eisen. Alle acties zijn er op 

gericht om dit onderdeel van het prestatiecontract zo snel als mogelijk weer uit te 

gaan voeren. 

  

3: Deelt het college de mening van het CDA Haarlem dat het college als 

opdrachtgever voor het welzijns-jongerenwerk in de nu ontstane situatie een 

verantwoordelijkheid heeft in het aan-/bijsturen van de contractpartner DOCK?  

 

In intensief overleg tussen Dock en de gemeente wordt aan een oplossing gewerkt. 

Het college is van mening dat er voor de diverse doelgroepen van Prisma zo snel 

mogelijk een passend aanbod moet komen.   
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4: Wanneer was het college bekend met de toenemende problemen rond Prisma die 

nu dreigen te escaleren? 

 

Het college werd op vrijdag 4 december 2009 voor het eerst geïnformeerd over de 

onrust die uit het besluit van Dock om een arbeidscontract van een jongerenwerker  

niet te verlengen is voortgekomen. 

 

5: Deelt het college de zorgen van het CDA dat een sluiting van Prisma fnuikend is 

voor vertrouwen van de groep jongeren en het imago van Haarlems jongerenwerk? 

 

Het college vindt het belangrijk dat Prisma zo spoedig mogelijk weer opengaat. Het 

jongerencentrum is een belangrijke voorziening voor jongeren in Schalkwijk. Wij 

denken dat het goed mogelijk is het vertrouwen van jongeren in het jongerenwerk 

weer te herstellen. 

 

6: Kan het college aangeven of zij met DOCK in overleg is om te praten over een 

oplossing voor de huidige impasse?  

 

Het College en ambtenaren zijn voortdurend in gesprek met DOCK om tot een 

oplossing te komen. 

 

7: Indien ja, aan welke oplossingsrichting wordt gewerkt en wanneer is er eindelijk 

een structurele oplossing? 

 

Er wordt een plan gemaakt met daarin een onderscheid tussen de diverse 

doelgroepen van Prisma en de vraag en het aanbod die bij de betreffende doelgroep 

past. Naast begeleide vrije tijdsbesteding voor de jongere doelgroep zullen ook  

leer- en werktraject programma’s worden aangeboden die moeten leiden tot het 

behalen van een startkwalificatie.   

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Het college van burgemeester en wethouders. 
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